
 
HALD EGE SKOLE – skolebestyrelsesmøde 

Tirsdag, den 25. august 2020, kl. 19.00 – 21.00 

                         
  
 
Afbud:  

 
Dagsorden:  

 

1. Godkendelse af referat fra skolebestyrelsesmødet d. 11.06.20 MNC/CM 
 
 
 
 

 
 
 

2. Nyt fra elevrådet MNC/CM 
 
 
  
 

 
 
 

3. Nyt skolebestyrelsesmedlem      MNC/CM 
 
Steffen L. Poulsen er af helbredsmæssige årsager desværre nødsaget til at trække sig fra skole-
bestyrelsen.  
 
 
Velkommen til 1. suppleant  
 

 
 
 

4. Velkommen til et nyt skoleår    MNC/CM 
 
- Opstart – fortsat med Corona restriktioner. 
- Opstart af 25 elever i børnehaveklassen. 
- Opstart af renovering. 
- Ansættelse af pædagog.  
- Elevtal m.m.   
- Bestyrelses fokus og indhold det kommende skoleår.  
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 



5. Udtalelse vedr. ”den lukkede skolebuskørsel”    MNC/CM 
 
Nedenstående udtalelse er videresendt til forvaltningen.    
 
 

Hald Ege Skole - Udtalelse vedr. ”den lukkede” skolebuskørsel.  

 Ifølge bekendtgørelsen om befordring af elever i folkeskolen ”skal kommunalbestyrelsen ind-
hente udtalelse om ordningens nærmere tilrettelæggelse, herunder ruter, afgangstider, venteti-
der og opsamlingssteder”.   

Skolebestyrelsen kan konstatere at den ”lukkede” skolebuskørsel generelt fungerer godt. Skole-
bestyrelsen har dog et ønske om, at man som barn i SFO kan bruge de ”lukkede ruter” på alle 
afgangstidspunkter fra skolen.   

Skolebestyrelsen bakker op om den besluttede afvigelse fra lovgivningen, som børne- og ung-
domsudvalget besluttede på mødet d. 30.05.17. Muligheden for at få en legekammerat med 
hjem i den lukkede skolebus, er vigtig for børnenes sociale trivsel. 

Skolebestyrelsen er bevidste om at køretid m.m. følger den gældende lovgivning, men vi kunne 
godt ønske, at man politisk var villig til at se på dette. Vi har elever som er længe undervejs, og 
som skal gå et godt stykke når de bliver sat af – specielt i den mørke tid kan det være problema-
tisk. Det varierer selvfølgelig år for år. I år er der eksempelvis elever der starter kl.07.15 og er 
fremme ved skolen kl. 08.00.  

 
 

 
 
 

6. Børne- og unge udvalget inviterer til stormøde    MNC/CM 
 
D. 10. september kl. 16.30 – 18.30 i Viborg Lounge inviterer Børne- og unge udvalget til møde 
vedr. fremtidens folkeskole i Viborg. Hvem deltager fra skolebestyrelsen?  
 
 
 
 

 
 
 

7. Fremtidens folkeskole i Viborg  MNC/CM 
 
Skolebestyrelsen skal udfærdige et høringssvar med udgangspunkt i nedenstående principper 
for fremtidens folkeskole i Viborg kommune.  
 
Kvalitet og indhold 

• Der afsættes ekstra ressourcer til fælles udviklingsprojekter på skoleområdet i forhold til 
at styrke inkluderende praksis, overgange, åben skole, videreudvikling af teamsamar-
bejde etc. 

Skoledistrikter/klassedannelse 
• Alle skoler/matrikler søges bevaret. 
• Alle skoledistrikter søges sammenlagt med minimum et eller dele af et andet skoledistrikt 

med henblik på fagligt og økonomisk bæredygtige enheder. 
Ledelse 

• Der skal være ledelse på alle skoler/matrikler. 
 

 



Tildelingsmodel 
• Den fremtidige tildelingsmodel tager udgangspunkt i den nye skolestruktur med færre 

skoledistrikter – og baserer sig i højere grad på elevtildeling. 
 
Yderligere præsentation/information på skolebestyrelsesmødet, samt på nedenstående link. 
 

https://kommune.viborg.dk/Borger/Boern,-unge-og-familie/Skoler/Fremtidens-Skole/Giv-din-

mening-til-kende-om-Fremtidens-Skole 
 
 
 
 

 
 
 

8. Punkter/emner til næste skolebestyrelsesmøde     MNC/CM 
 
Prioritering af punkterne: Fremtiden folkeskole i Viborg, Evaluering og opfølgning på skolebo-
den, kommunikationsstrategi, drøftelse af sammenhængsmodellen og dialogbaseret aftale, revi-
dering af trivselspolitik.    
 
 
 

 
 
 

9. Meddelelser 
 

 
 

 

 
 

 

 

 

10. Evt. 
 

 
 

 


